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《千姿百态话行走》

内容概要

《千净百态话行走——同领域英语词汇博览》共分两级，旨在按领域的划分向学生讲授新词汇并给学
生英语词汇学习策略。方法独到，效果显著，活动形式不拘一格，适用于学生风格各异的学生。级别
描述为1级——适合于具备初等英语知识的学习者；2级——适合于具备中等英语知识的学习者。
    本书主要特色：每个单元中的所有词汇都属于同一领域，并由此形成了一个相关词汇网，有助于记
忆；每个领域中的词汇都通过图表的形式展现在读者面前，帮助读者理解并记忆这些词汇相互之间的
关系；练习由易到难，步步为营，逐步巩固所学知识；书后附复习题不仅提供有更多的练习机会，而
且附有各单元练习的答案。
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书籍目录

TO THE STUDENT TO THE TEACHERUNIT1 It’s About Time！  CHAPTER1 From Seconds to Centuries  
 Domain1 Measuring Time    Domain2 Parts of the Day  CHAPTER2 Then and Now    Domain1 Yesterday
，Today,Tomorrow    Domain2 The Past and Present  CHAPTER3 On Time    Domain1 Early or Late？   
Domain2 The FutureUNIT2 Let’s Eat！  CHAPTER4 What’s for Dinner？    Domain1 Meals    Domain2
Places to Eat  CHAPTER5 Eat，Drink，and Think    Domain1 The Eating Process    Domain2 Eat  CHAPTER6
What’s Cooking？    Domain1 Cook    Domain2 Cooked or Uncooked？UNIT3 It’s Material World 
CHAPTER7 What is This Stuff？    Domain1 Matter    Domain2 Rocks，Dirt，Wood    Domain3 Types of
Material    Domain4 Other Materials  CHAPTER8 Putting it All Together  CHAPTER9 If it Isn’t Broken，Don
’t Fix It!UNIT4 All About People   CHAPTER10 Looking Good and Feeling Good  CHAPTER11 On the inside 
CHAPTER12 The World of EmotionsVORD LIST
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